
Referat af Bestyrelsesmøde i GF Skamlebæk Strand d. 30. marts kl. 14 

 

Tilstede: Anne, Kirsten, Peter, Kim og Eva 

1: 

 Valg af referent: Eva. 

2: 

Vejstatus: 

Fortsat vejplan, støvbinding, m.m: Vores aftale med entreprenøren fortsætter, der ordnes veje ca. tre gange årligt og Sejerøvej 

behandles med Dustex støvbinder i maj eller juni, helst når det regner. 

b:  

Opfølgning på ansøgning til kommunen om fartdæmpningszone: Vi fik afslag på vores ansøgning om en 20km/t fartdæmpende 

zone på Sejerøvejs første del, men tilladelse til en 30km/t fartdæmpende zone.  

Kommunen har i den forbindelse pålagt os at fjerne skilte med 20 km/t og skilte med rideforbud skal ligeledes fjernes. 

c: 

Aftale med LOUA om Sejerøvej: Vi har nu en aftale med vores nabo-grundejerforening, LOUA, om at vi bruger samme 

vejentreprenør på hele Sejerøvej. LOUA betaler for deres stykke vej fra Bierbumsvej til Tangvejen. 

3: 

Økonomi: Vores økonomi er god, og til generalforsamlingen i juli i år foreslår bestyrelsen, at kontingentet sættes ned til 750,- pr 

år med vejbidrag på omkring 500,-. 

4:  

Arbejdsdag d. 13. maj 2023: 

30 km skilte til zonen på Sejerøvej, rideskilte: Vi skal ændre 20 km-skilte, og fjerne rideforbudskiltene. Inden arbejdsdagen går 

bestyrelsen en tur i området og ser, om der er andre skilte, der skal gøres noget ved. 

5: 

 Henvendelse til vores paraplyorganisation om at arbejde for at a) kommunen giver dispensation til 20 km/t i sommerhusområder 

med grusveje og b) at alle typer grundejerforeninger får ret til at opkræve obligatorisk vejbidrag fra beboere med vejret i deres 

eget område: Vi ønsker, at få hjælp fra vores paraplyorganisationer, og Eva tager punkterne med til næste møde i SAGD (-

(Sammenslutningen Af Grundejerforeninger i den tidligere Dragsholm kommune), og beder vores repræsentant i KSO 

(Koordinationsudvalget for Sammenslutninger af fritidshusejere i Odsherred Kommune) om at tage punktet med til deres næste 

møde. 

6: 

Emne for indslag på generalforsamlingen, søndag d. 30/7 2023  

Som indslag efter Generalforsamlingen talte vi om at få en lokalkendt til at holde et oplæg om vores område, evt. Lokalhistorisk 

forening. Eller at få en, der ved noget om Skamlebæksletten og fredningssagen til at holde et oplæg om det. 

7:  

Eventuelt 

Opfølgning på fyrværkerisagen sidste sommer,   

Peter har talt med administrationen af Skamlebækkolonien, det står i Kolonien Skamlebæks vedtægter, at der ikke må affyres 

fyrværkeri fra grunden. Peter undersøger, om det samme gælder for Fyrgården. 

 

 

De næste møder i Grundejerforeningen Skamlebæk Strand er: 4/6 kl. 14 og 18/7 kl. 14 


